
Hei. 

Jeg viser til tidligere korrespondanse vedrørende konkurerenter som driver dyrepensonat uten 
godkjennelse fra mattilsynet, eller å har vært nødt å gå gjennom den lange saksbehandling vi 
har vært nødt til. 

Jeg kommer ikke utenom å sitte igjenne med en vond følelse av forskjellsbehandling og 
diskriminering.

Ingen kritikk blir dog rettet mot K.Vingen eller B. Groven. Men kommunens behandling bærer 
peg av dårlig samhandling, og manglende forståelse for de forskjellige avdelingenes 
ansvarsområde. 

Spørsmål:

-1-Hvordan vil kommunen behandle opplysningene om at Bjugn Bilbergning driver 
dyrepensjonat?

-2-Vil det også denne gangen være lettere å får tilgivelse enn tillatelse?

-3-Har kommunen forståelse for en en slik forskjellsbehandling skaper frustrasjon hos oss som 
faktisk prøver å følge reglene?

Jeg øsnker får innsyn i de dokumenter som blir frambringet i denne saken.

Med vennlig hilsen

PJG 

E-post och andra mobila funktioner. Skaffa Windows Live Hotmail utan kostnad. Registrera dig 
nu.
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